
 
 

 

MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

Zápis č. 3 

ze zasedání Kulturní komise RM dne 17. března 2016 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Kulturní komise je usnášení schopná 7 hlasy.  

 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Druhá dotační výzva 

3. Příprava Programu pro poskytování dotací v oblasti kultury pro rok 2017 

4. Různé 

 

Kulturní komise schvaluje program jednání. 

 

HLASOVÁNO:              7 pro            0 proti               0 zdržel se 

      

Usnesení: Kulturní komise schvaluje program 3. jednání KK v roce 2016. 

 

1. Zahájení 

Předseda komise Jaroslav Pém přivítal přítomné členy komise a zahájil jednání.  

 

Schválení zápisu z minulého jednání po připomínkování bude hlasováno per-rollam. 

 

2. Druhá dotační výzva 

Komise připomínkovala zaslaný návrh na vyhlášení druhé dotační výzvy na poskytování dotací 

v oblasti kultury. Připomínky tajemnice komise zapracuje do návrhu výzvy a zašle všem 

členům v dostatečném časovém předstihu před dalším jednáním komise. Na základě vzešlé 

diskuse komise s vyhlášením dotační výzvy posečká po jednání Zastupitelstva města Ústí nad 

Labem, které se uskuteční dne 20. 4. 2016. 

 

3. Příprava Programu pro poskytování dotací v oblasti kultury pro rok 2017 

V návaznosti na hodnocení žádostí o dotaci pro rok 2016 bude potřeba poupravit hodnotící 

kritéria, která nejsou vhodně nastavena. Dále je potřeba poupravit formuláře žádostí o dotaci, 

dle jednotlivých kategorií a též upravit jejich finanční objem. Návrhy na změny tajemnice 

komise zapracuje do současného dotačního programu a zašle před dalším jednáním členům 

komise. 

 



 

4. Různé 

Žádosti o změnu: 

Žadatel „Pro kompot“: 

Dne 10. 3. 2016 byla doručena na Magistrát města Ústí nad Labem,  

Odbor kultury sportu a sociálních služeb žádost o změnu údajů v žádosti. Jedná se o žadatele 

„Pro kompot“, který podal žádost o změnu údajů v rozpočtu celoroční činnosti,  

resp. o navýšení rozpočtu v souvislosti s neočekávanými vícenáklady na akci. Odůvodněním 

návrhu změny je to, že Galerie Buňka je prostor, jehož přední stranu tvoří bezpečnostní sklo, 

bohužel z důvodu vandalismu bylo poškozeno a je tak v současné době ohrožen její provoz. 

Poškození žadatel doložil fotodokumentací a potvrzením o přijatém oznámení Policie České 

republiky. Tuto žádost komise projednala s doporučením o změnu rozpočtu činnosti a současně 

doporučuje navýšení dotace z původních 31 tis. Kč na 49 tis. Kč, ale s podmínkou, že žadatel si 

toto bezpečností sklo nechá pojistit. 

 

Návrh na usnesení: 

Komise souhlasí se změnou rozpočtu celoroční činnosti Galerie Buňka a současně doporučuje 

navýšení dotace z původních 31 tis. Kč na 49 tis. Kč, ale s podmínkou, že žadatel si toto 

bezpečností sklo nechá pojistit. 

 

HLASOVÁNO:              7 pro            0 proti               0 zdržel se 

 

Usnesení: 

Kulturní komise souhlasí se změnou rozpočtu celoroční činnosti Galerie Buňka a současně 

doporučuje navýšení dotace z původních 31 tis. Kč na 49 tis. Kč, ale s podmínkou, že žadatel  

si toto bezpečností sklo nechá pojistit. 

 

Žadatel Martin Beneš: 

Dne 15. 3. 2016 byla doručena na Magistrát města Ústí nad Labem,  

Odbor kultury sportu a sociálních služeb žádost o změnu údajů v žádosti. Jedná se o žadatele 

Martina Beneše, který podal žádost o změnu údajů v účelu poskytnutí dotace na akci 

z původního názvu „Vánoční galakoncert Petry Janů a Věry Špinarové“ na nový název 

„Vánoční galakoncert populární hudby“. Odůvodněním návrhu změny je to, že jeden z umělců, 

který byl uveden v názvu, akci zrušil. 

 

Návrh na usnesení: 

Kulturní komise souhlasí se změnou názvu akce na „Vánoční galakoncert populární hudby“. 

 

HLASOVÁNO:              7 pro            0 proti               0 zdržel se 

 

Usnesení: 

Kulturní komise souhlasí se změnou názvu akce na „Vánoční galakoncert populární hudby“. 

 

Žádosti o dotaci z Kanceláře primátorky: 

1. Žádost o dotaci Univerzity Jana Evangelisty Purkyně 

Dne 3. 3. 2016 byla doručena kanceláři primátorky žádost o dotaci od subjektu Univerzita 

Jana Evangelisty Purkyně na „25 let UJEP - publikace k výročí“ ve výši 20 tis. Kč.  

Záštitu na akci udělila paní primátorka Ing. Věra Nechybová. 

 

Kulturní komise žádost projednala a doporučuje její podporu v plné výši.  
 



 

 

Návrh na usnesení: 

Kulturní komise doporučuje podpořit Radě města Ústí nad Labem žádost o dotaci 

Univerzity Jana Evangelisty Purkyně na „25 let UJEP - publikace k výročí“  

ve výši 20 tis. Kč. 

 

HLASOVÁNO:              7 pro            0 proti               0 zdržel se 
 

Usnesení: 

Kulturní komise doporučuje podpořit Radě města Ústí nad Labem žádost o dotaci 

Univerzity Jana Evangelisty Purkyně na „25 let UJEP - publikace k výročí“  

ve výši 20 tis. Kč. 

2. Žádost o dotaci Univerzity Jana Evangelisty Purkyně 

Dne 3. 3. 2016 byla doručena kanceláři primátorky žádost o dotaci od subjektu Univerzita 

Jana Evangelisty Purkyně na akci „Dny vědy a umění“ ve výši 30 tis. Kč.  

Po prostudování žádosti o dotaci komise doporučuje a žádá o její projednání ve školské 

komisi. 

 

Pan předseda informoval členy komise o stažení další žádosti od žadatele Martina Beneše 

na akci „Miladafest 2016 - 3. ročník“. 

 

 

Další jednání Kulturní komise Rady města Ústí nad Labem, 

se uskuteční 26. 4. 2016 od 14:00. 

 

 

Zapsala:  Bc. Klára Bayerová  _______________________ 

 

 Ověřil: Bc. Barbora Hyšková     _______________________ 

 

 

 

  ________________________      __________________________ 

      JUDr. Ilona Tajchnerová                   Jaroslav Pém 

     místopředsedkyně komise                            předseda komise 


